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Aan de gemeenteraad van Heerhugowaard t.a.v. de raadsgriffier *B201900030**B201900030*

Geachte raadsleden, HHW, 2 januari 2019

U heeft uitgesproken dat u de burger in 2019 meer meespraak wilt geven. Dit is uw eerste kans !

Op de Jade staan 4 appartementsgebouwen, hoofdzakelijk bewoond door 65-plussers. De bewoners 
doen hun boodschappen in winkelcentrum De Middenwaard. Om daar te komen moeten ze over het 
trottoir dat vlak langs de flats loopt. Door de aanwezige parkeervakken is er op een aantal plaatsen 
slechts 60 cm loopruimte. Voor oudere mensen met een rollator of boodschappenwagentje een lastige 
route en voor scoot-mobielen onmogelijk. De meeste mensen besluiten daarom over straat te gaan. 
Niet altijd even veilig: ouders die hun kinderen 4 keer per dag van en naar de Montessorischool 
vervoeren, de Hugohopper die 2 keer per uur langs komt, zorginstellingen die af en aan rijden 
(apotheek, thuiszorg, prominent, tafeltje dekje), enz.. Ondanks het frequente verkeer kiest niemand 
ervoor eerst naar de overkant te lopen om vervolgens 50 meter verder weer terug over te steken.

Dit probleem kan op zeer eenvoudige wijze worden opgelost door de parkeerhavens naar de overkant 
van de straat te verplaatsen en het trottoir langs de flats te laten lopen. Mijns inziens kost dit de 
gemeente nauwelijks geld, alleen de bestrating moet worden omgewisseld Ik heb deze suggestie in 
juni 2018 al schríftelijk gedaan aan de gemeente. Echter, van ambtenaar ‘ , kreeg ik als
reactie dat de gemeente de suggestie niet overneemt omdat indertijd iets anders is besioten. Ik heb 
de heer laten weten dat ik graag met hem in overleg wil, maar daar heeft hij tot twee maal
toe niet op gereageerd.

Ik pleit ervoor om aan de overkant van de straat de parkeerhavens te maken en het trottoir daar 
helemaal te laten vervallen. Als de parkeerhavens haaks op de straat worden aangelegd geeft dat nog 
extra parkeerruimte ook. Parkeerhavens aan de zijde van de flats worden nauwelijks door de 
bewoners gebruikt, want die parkeren in de garage onder de flats.

Volgens de heer' i is er rekening gehouden met aan een zijde een voetpad. Dat is ook
precies waar ik voor pleit, alleen aan de zijde van de flats, zodat bewoners zonder over te steken naar 
de Middenwaard kunnen lopen.

Daarom dit burgerinitiatief. U dient als gemeenteraadsleden te weten dat deze situatie speelt op de 
Jade, zodat u de leefbaarheid van de bewoners kunt verbeteren. Als daar behoefte aan is wil ik e.e.a. 
graag mondeling toelichten, ter plaatse of in de raadszaal.

Met vriendelijke g/oet^?
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